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USA: Dr. Anthony Fauci je riaditeľom Amerického národného inštitútu alergií a infekčných chorôb
(NIAID) a hlavný poradca prezidenta USA vo veci riešenia pandémie SARS-CoV-2 (obdoba
slovenského hlavného hygienika Mikasa).

Pred niekoľkými dňami viaceré portály zverejnili databázu e-mailov dr. Fauciho z USA (kompletný
3234-stranový dokument je k dispozícii na tomto odkaze). Dr. Anthony Fauci je riaditeľom
Amerického národného inštitútu alergií a infekčných chorôb (NIAID) a hlavný poradca prezidenta
USA vo veci riešenia pandémie SARS-CoV-2 (obdoba slovenského hlavného hygienika Mikasa).
Predmetné e-maily sú z obdobia február – marec 2020, teda z obdobia, keď sme ešte nemali
skúsenosť s lockdownom a Igor Matovič ešte riešil len zloženie koalície.

Pripomeňme si, že dané obdobie bolo ešte plné dohadov o povahe a pôvode vírusu. Nebolo známe,
aké sú účinné spôsoby ochrany a ani aká by mohla byť liečba. Vírus sa v tom čase javil ešte
zákernejší a nevyspytateľnejší ako dnes. Dr. Fauci, kvôli geopolitickému postaveniu svojho šéfa, bol
od začiatku jednou z hlavných postáv, ktoré ovplyvňovali globálnu reakciu na vírus. Tým sa jeho
rozhodnutia dotýkajú aj našich životov.

Predmetné maily nie sú „uniknuté“ ako wikileaks. Médiá ako Washington Post a Buzzfeed si ich
vyžiadali na základe slobodného prístupu k informáciám. Kvôli tomu nie sú úplne odtajnené a ich
rozsiahle časti sú cenzurované. Určite sa z nich teda nedozvieme o komunikácii dr. Fauciho s
veľkými farmaceutickými firmami, lebo obsah tých mailov bol predmetom obchodného tajomstva.

Vzhľadom na významné postavenie dr. Fauciho neprekvapuje, že za dva mesiace dostal tých mailov z
celého sveta tisícky a na väčšinu odpovedal len jednou vetou. Je však zaujímavé, že už na samom
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začiatku sa našlo veľa praktických lekárov aj výskumníkov, ktorí sa chceli podeliť so svojimi
skúsenosťami a prispieť k porážke spoločného nepriateľa.

Uveďme si niekoľko príkladov:

Tento mail je z 26. 1. 2020 od praktického lekára z Melbourne v Austrálii. Odporúčal
liečbu, ktorú vyskúšal a fungovala. Išlo o súčasné podávanie liekov zovirax a ciproxin.
Stačilo počas jedného dňa a vírus to zabilo.

Tento je z 1. 2. 2020 od čínskeho farmaceuta, ktorý pôsobil v Ekvádore a ponúkal ako
riešenie chemikáliu, ktorá účinkuje na vírusy napádajúce krevety.

Za povšimnutie stojí, že tento mail dr. Fauci len preposlal svojej podriadenej s poznámkou:
„Prosím, postarajte sa o to.“

Tento je z 2. 2. 2020 (znovu preposlaný – „Prosím, postarajte sa“) od lekára, ktorý popisuje
sľubnú protivírovú liečbu ozónom. Píše, že svoje vedecké články prikladá a že sa ich
pokúšal aj uverejniť v odborných časopisoch, ale že to je ťažké. Celý svet ovládajú
farmafirmy a tento spôsob liečby nie je patentovateľný, takže nikdy nebude ich obľúbeným.

Tento mail z 2. 2. 2020 je dokonca od Čecha z Brna, dr. Hajdu. Píše, že nevie dobre po
anglicky a tak prekladal len cez Google, ale že má vyskúšanú liečbu nového vírusu, ktorá
ho v priebehu 12 hodín zlikviduje.

Dr. Fauci mail preposlal podriadenej bez slova…

Tento mail je tiež z 2. 2. 2020. Dr. Fauci ho dostal od mexického kolegu, ktorý popisuje
čiastkové úspechy s použitím remdesviru a liekov proti HIV.

Na tento mail dr. Fauci odpovedal, že je to „veľmi zaujímavé“ a pripísal poznámku „I love
it!“ – „Toto sa mi páči!“

Keď ľudstvo čelí neznámej novej chorobe, tak presne takto by nemala vyzerať veda. Aby unavený a
zaneprázdnený starček rozhodoval o tom, ktorým smerom sa uberie výskum a praktické využitie
liečby. Aby ako žaba na prameni jednoduchou nečinnosťou, alebo pohŕdavou poznámkou v médiách,
zadusil možnú jednoduchú a lacnú liečbu, ktorá len má smolu, že nie je patentovateľná a preto je
nezaujímavá pre farmaceutické firmy.

…ak je to neznáma nová choroba.

Biologické zbrane

Lebo najviac rozruchu medzi „lovcami senzácií“ zatiaľ vyvolal tento mail z 11. 3. 2020:



Je cenzurované, od koho dostal tento mail dr. Fauci, ale ten niekto ho dostal od Adama Gaertnera a
je v predmete uvedený ako postup výroby koronavírusu ako biologickej zbrane.

Ponechajme teraz stranou otázku, či dr. Fauci klamal pod prísahou pred senátom o možnosti, že
vírus je pripravený umelo a unikol z laboratória. Toto nie je naša starosť. Oveľa viac alarmujúce je to,
že tento mail je len úryvkom z tejto vedeckej práce z 5. 5. 2005(!), kedy sa prvý raz objavil vírus
SARS-CoV-1. V tejto práci je uvedený spôsob prípravy liečiva na prevenciu vstupu vírusu do buniek.
Ide o umelé vytvorenie viriónov, ktoré zabránia vírusom prejsť cez bunkovú membránu. V podstate je
to zhruba princíp fungovania súčasných vakcín proti SARS-CoV-2.

Pre mňa najviac šokujúci mail v balíku bol tento zo 17. 2. 2020 od Frances Townsendovej, ktorá
týmto rozosiela pozvánku politicky významným osobnostiam na konfrenciu o novom koronavíruse,
ale všetkým účastníkom kladie na srdce:

„Máme veľmi nabitý program a čakám, že väčšina pozornosti sa sústredí na koronavírus, ale ku
koncu sa chcem dostať k biologickým zbraniam.“

Frances Townsendová nie je len tak nejaký konšpirátor. Momentálne je politická komentátorka v TV,
ale je expertkou na vnútornú bezpečnosť a boj proti terorizmu. V rokoch 2004-7 pôsobila ako
poradkyňa prezidenta Busha pre vnútro a angažuje sa v Republikánskej strane. Tento predmetný
mail je motivačným listom k vtedy pripravovanej konferencii. Apeluje na účastníkov, že súčasná
pandémia neprišla z jasného neba a je x-tou v poradí. Treba sa veci pozrieť na koreň. Jej apel presne
vyjadruje to, na čo by sme v súvislosti s koronavírusom aj my mali klásť mimoriadny dôraz kvôli
globálnej bezpečnosti. Keďže Frances Townsendová je odborníčkou na mieste, nechám na záver
tohto príspevku zaznieť práve jej slová, staré viac ako rok:

„Čo sme sa naučili z epidémií eboly? Ako pracujete s odvetvím farmácie a ako ho
motivujete, aby vyvíjalo to, čo budete potrebovať v prípade katastrofického biologického
útoku? Ako máte na podobnú udalosť pripravené zásoby? Nezabúdajte, že sme globálnym
vzorom a v prípade biologického útoku kdekoľvek na svete sa budú pozerať na nás a na
naše zásoby, ako by sme tú situáciu riešili my. A čo naši spojenci? Robia dosť, aby boli
pripravení na takéto hrozby, či už budú prirodzené alebo budú vyrobené človekom?

Nakoniec by som chcela pripomenúť, že FBI nedávno zatkla vedca z Harvardu, ktorý prijal z
Číny grant na utajený výskum. Práve prebieha podobné vyšetrovanie na mnohých
univerzitách, spomeniem aspoň Yale a MIT, ktoré dostávajú miliardy zo zahraničia na
výskum. Čo u nás skúmajú zahraničné vlády? Je to jasné bezpečnostné riziko a v súvislosti s
prebiehajúcou pandémiou by sme sa mali zaujímať, či to má niečo spoločné s vývojom
biologických zbraní!“
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